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Društvo multiple skleroze Varaždinske županije u suradnji sa Savjetom za zdravlje 

Varaždinske županije i ove je godine javnozdravstvenom akcijom na Franjevačkom trgu 

obilježilo Nacionalni dan multiple skleroze, koji se od 2015. godine obilježava 26. rujna, 

prema odluci Hrvatskog sabora. Ovim danom članovi Društva žele ukazati na važnost 

života osoba oboljelih od multiple skleroze i njihovo mjesto u zajednici.

Podršku su im došli pružiti  zamjenica župana Varaždinske županije Silvija Zagorec, 

gradonačelnik Grada Varaždina dr. sc. Neven Bosilj, pročelnica za zdravstvo, socijalnu 

skrb i civilno društvo Varaždinske županije Ljubica Božić, predsjednica Savjeta za zdravlje 

Varaždinske županije doc. prim. dr. sc. Spomenka Kiđemet-Piskač, te pročelnica za 

društvene djelatnosti Grada Varaždina Danijela Vusić.

Predsjednica Društva multiple skleroze Varaždinske županije Irena Vrdoljak naglasila je 

kako Društvo trenutno broji 152 člana, što ne odgovara stvarnom broju oboljelih, te je 

pozvala sve oboljele da im se pridruže, bez obzira na godine i zdravstveno stanje.



- Liječnici su tu da nas liječe i zaista moram pohvaliti Opću bolnicu Varaždin koja ima 

izvrsne rezultate u dijagnosticiranju i liječenju bolesti. U našem Društvu oboljeli mogu 

dobiti sve potrebne informacije oko ostvarivanja svojih prava, kao i psihološku pomoć, 

imamo i interventni mobilni tim koji obilazi naše oboljele u njihovim domovima, Klub 

mladih, kreativnu radionicu, usluge osobne asistencije, a provodimo i čitav niz projekata, 

programa, aktivnosti, a sve u cilju osnaživanja naših članova te edukacije stanovništva po 

pitanju multiple skleroze – objasnila je predsjednica Društva Irena Vrdoljak.

Predsjednica Savjeta za zdravlje Varaždinske županije doc. prim. dr. sc. Spomenka 

Kiđemet- Piskač, dr.med. spec.neurolog naglasila je kako se u Općoj bolnici Varaždin liječi

300-tinjak pacijenata.

- Brojke su zaista alarmantne i ono što primjećujemo da se bolest dijagnosticira u sve 

mlađim dobnim skupinama. No, ono što moram naglasiti je da u Općoj bolnici Varaždin 

imamo sve linije liječenja i trudimo se ostvariti kvalitetan odnos liječnika i pacijenta što je 

itekako bitno kod praćenja ove bolesti. Jer svima nam je cilj što duže održati njihovu 

funkcionalnost u najvećoj mogućoj mjeri – naglasila je predsjednica Savjeta Spomenka 

Kiđemet-Piskač.

Zamjenica župana Silvija Zagorec zahvalila je Društvu mutiple skleroze Varaždinske 

županije što  odgovorno brine o svojim članovima.

- Multipla skeroza je bolest s „tisuću lica“, s puno nevidljivih simptoma i naša zajednička 

odgovornost je intenzivno raditi na tome da postanemo tolerantno društvo, društvo bez 

predrasuda, društvo koje uvažava svakog svog člana bez obzira s kakvim izazovima i 

bolestima se susreće – rekla je zamjenica Zagorec pohvalivši Opću bolnicu Varaždin koja 

skrbi o takvim pacijentima, kao i Društvo MS Varaždin na svim aktivnostima koje provode, 

te Savjet za zdravlje Varaždinske županije.

Gradonačelnik Grada Varaždina dr. sc. Neven Bosilj istaknuo je kako Grad Varaždin svake

godine daje podršku oboljelima od multiple skleroze, te su ove godine izdvojili 5. 800 eura 

za program „Aktivno živjeti sa MS-om“ koje provodi  Društvo multiple skleroze Varaždinske

županije.



- Nažalost, ovo je bolest koju nije moguće izliječiti, ali se može usporiti pa su upravo takvi 

projekti važni kako bi se omogućila bolja kvaliteta života oboljelih, socijalna integracija i 

lakše suočavanje sa ovom bolešću. Grad Varaždin uvijek će stajati uz one kojima je 

potrebna pomoć i podržavati projekte koje čine stvarnu razliku u životu naših sugrađana  –

zaključio je gradonačelnik Grada Varaždina dr. sc. Neven Bosilj.






